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Interpelacja w sprawie usunięcia zdegradowanych słupów przy ul. 
Gospodarczej. 

W związku z informacjami prasowymi dot. wprowadzenia do ewidencji majątku Gminy 

Lublin zdegradowanych i trwale wyłączonych z eksploatacji od lat 90-tych ubiegłego wieku 

betonowych słupów oświetleniowych na terenie placu pomiędzy ul. Gospodarczą, a obszarem 

Dworca Północnego PKP zwracam się z prośbą o możliwie pilne zlecenie zdemontowania i 

usunięcia z tego obszaru wskazanych poniżej 8 szt. starych latarni. 

Wskazane słupy są w złym stanie technicznym i mogą stanowić potencjalne zagrożenie dla 

poruszających się tu drogami i chodnikami, jak również klientów sklepu „Stokrotka". W związku z 

ujęciem tych słupów w majątku gminnym to Gmina Lublin będzie zaś ponosić wszystkie 

konsekwencje wynikające w przyszłości z takich zdarzeń. <.


